
PROTOKÓŁ Nr XVII/2012 

z posiedzenia Rady Gminy 

w Osieku odbytego w dniu 30 listopada 2012r. 

Miejsce obrad - Gminna Sala Obrad 

godz. 10
35 

 

 

W posiedzeniu udział wzięło 15 radnych, lista obecności w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 1 Posiedzenie otworzył przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Kłos, który 

powitał wszystkich Radnych, Panią Wójt Stanisławę Kurowską oraz 

pracowników Urzędu Gminy. 

a) Na podstawie listy obecności  Przewodniczący stwierdził prawomocność 

obrad. 

b) Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad. Uwag nie 

wniesiono.  

Przeprowadzono głosowanie 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. Uwag nie zgłoszono.  

Przeprowadzono głosowanie 

 za – 15 głosów 

 przeciw – 0 głosów 

 wstrzymało się od głosu – 0 głosów 

Protokół został przyjęty jednogłośnie i stanowi załącznik. 

 

Ad. 2 Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania zweryfikowanego projektu 

planu aglomeracji Osiek. Proponowaną uchwałę przedstawiła Sekretarz Irena 

Patan. Plan aglomeracji został zaproponowany przez Wójta Gminy Osiek, 

zaopiniowany przez sejmik Województwa Pomorskiego i przekazany do 

zaopiniowania przez Radę Gminy Osiek. Pani Wójt Stanisława Kurowska 

dodała, że projekt aglomeracji dotyczy głównie zagospodarowania 

nieczystościami płynnymi oraz szeroko omówiła cel budowy kanalizacji w 

Wycinkach i Jaszczerzu oraz możliwości finansowania. 

Pani Przewodnicząca Teresa Eggert przekazała pozytywną opinię Połączonych 

Komisji. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

 za podjęciem uchwały głosowało - 15 radnych 

 przeciwnych podjęciu uchwały    - 0 radnych  



 wstrzymało się od głosu               - 0 radnych 

Uchwała Nr XVII/99/2012 została podjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 3 Przyjęcie informacji dotyczącej realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym 2011 – 2012, została  przedstawiona przez Adama Główczewskiego 

na komisjach. 

Stanowisko Połączonych Komisji przedstawiła Pani Przewodnicząca Teresa 

Eggert, Połączone Komisje wnoszą  o przyjęcie informacji dotyczącej realizacji 

zadań oświatowych w roku szkolnym 2011 – 2012. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

 za przyjęciem informacji dotyczącej realizacji zadań oświatowych w roku 

szkolnym  2011 -2012  głosowało       - 15 radnych 

 przeciwnych                                        -  0  radnych  

 wstrzymało się od głosu                      - 0  radnych 

Informacja została przyjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 4 Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy Osiek 

Proponowaną uchwałę omówił Pan Inspektor Romuald Popławski. Uchwała 

dotyczy regulaminu utrzymania czystości z wyłączeniem gospodarki śmieciowej 

i dotyczy głównie: zakresu utrzymania czystości, pojemników na odpady, 

uprzątaniu błota, śniegu oraz lodu, utrzymaniu zwierząt domowych i 

gospodarskich. Modyfikacji uległ rozdział 6 dotyczący deratyzacji z którego 

wykreślono słowa „obowiązkowe” oraz terminu obowiązkowej, corocznej 

deratyzacji.  

Pani Teresa Eggert - Przewodnicząca Komisji Gospodarczej dodała, że 

proponowane zmiany zostały szczegółowo i gorąco omówione podczas 

spotkania Połączonych Komisji, które wnoszą o podjęcie projektu uchwały. 

Pan Andrzej Kłos dodał wątpliwości dotyczące osadów z przyzagrodowych 

oczyszczalni. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

 za podjęciem uchwały                 - 14 radnych 

 przeciwnych podjęciu uchwały  -  0 radnych 

 wstrzymało się od głosu             -  1 radny 

Uchwała nr XVII/100/2012 została podjęta większością głosów.  

 

Ad. 5 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie 

zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych. 

Proponowaną uchwałę omówił Pan Inspektor Romuald Popławski. Zasadniczo, 

uchwała nie zmienia zakresu wymagań, jakie do tej pory obowiązywały. 

Podjęcie w/w uchwały zobligowane jest wejściem w życie nowego 

rozporządzenia Ministra Środowiska. 



Pani Teresa Eggert - Przewodnicząca Komisji Gospodarczej dodała, że uchwała 

został omówiona podczas spotkania Połączonych Komisji, które wnoszą o 

podjęcie projektu uchwały. 

   Przeprowadzono głosowanie: 

 za podjęciem uchwały                 - 13 radnych 

 przeciwnych podjęciu uchwały  -  0 radnych 

 wstrzymało się od głosu             -  2 radnych 

Uchwała nr XVII/101/2012 została przyjęta większością głosów.  

 

Ad. 6, Ad. 7  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osiek oraz podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2012 rok. Proponowane uchwały omówił Skarbnik Gminy Pan 

Andrzej Krzywiński informując, iż zmiany polegają na zwiększeniu dochodów i 

wydatków oraz przesunięciach pomiędzy działami. Jednocześnie ze zmianami w 

działach, następuje także zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej. Pani 

Przewodnicząca Teresa Eggert w imieniu Połączonych Komisji wnioskowała o 

podjęcie projektu uchwał. 

   Przeprowadzono głosowanie w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osiek: 

 za podjęciem uchwały głosowało - 15 radnych 

 przeciwnych podjęciu uchwały    - 0 radnych 

 wstrzymało się od głosu               - 0 radnych 

Uchwała nr XVII/102/2012 została podjęta jednomyślnie. 

 

   Przeprowadzono głosowanie w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok: 

 za podjęciem uchwały głosowało - 15 radnych 

 przeciwnych podjęciu uchwały    - 0 radnych 

 wstrzymało się od głosu               - 0 radnych 

Uchwała nr XVII/103/2012 została podjęta jednomyślnie. 

 

Ad. 8 

- Pani Wójt Stanisława Kurowska przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

uchwał oraz działalności międzysesyjnej. 23 listopada w Kościerzynie w trakcie 

uroczystości jubileuszu 20-sto lecia Związku Gmin Pomorskich, Pani Wójt 

została uhonorowana odznaką „Za zasługi dla rolnictwa”. 

- Pani Wójt Stanisława Kurowska przedstawiła sprawy bieżące – przeniesienie 

przystanków w Karszanku oraz remont świetlicy w Osieku. 

- Pani Teresa Eggert rozpoczęła dyskusję w spawie przystanków 

autobusowych i miejsc skąd są zabierane dzieci do szkoły. Pani Wójt wyjaśniła i 

sprecyzowała zakres wymagań dla takich miejsc. 



- Pani Teresa Eggert poprosiła o zwiększenie częstotliwości przyjmowania w 

przychodni lekarza neurologa. Pani Wiktoria Ziemer przedstawiła termin 

ostatniej wizyty lekarza neurologa –( 24 września). 

Pani Wójt Stanisława Kurowska powiedziała że jeszcze dziś zadzwoni do 

Prezesa Medicalu. 

- Pani Teresa Owczarek poprosiła o zmianę terminu sesji Rady Gminy. 

 Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Kłos wyjaśnił iż na koniec sesji zostanie 

ustalony dogodny termin sesji. 

- Pani Urszula Szczepińska poprosiła o oświetlenie terenu boiska sportowego. 

Wywiązała się dyskusja. Pani Teresa Eggert udzieliła odpowiedzi - nie ma 

uzasadnienia ekonomicznego.  

Pani Sekretarz dodała, że są miejscowości, które nie posiadają oświetlenia. 

Pani Wójt Stanisława Kurowska dodała że prośba nie będzie zrealizowana ze 

względu na finanse.  

- Pan Jarosław Graban poprosił o naprawę zepsutych lamp ulicznych. Pani 

Irena Patan powiedziała, że miał być przeprowadzony przegląd lamp. Awarie 

są naprawiane po zgłoszeniu. 

- Pan Andrzej Kłos poprosił, by Radni przybyli na spotkanie z RDOŚ w dniu 

04-12-2012 i prezentowali interesy naszej gminy. 

Pan Jerzy Kłos dodał na koniec sesji, że zmieniamy termin sesji z 18 grudnia 

na 17 grudnia. 

Ad. 9 

Zakończenie obrad 

 


